





康會再喜獲香港廚師協會邀請,成為「國際廚師日」 的受惠機構之一。縱然疫情持續,仍無減香港廚師 協會一眾成員的愛心,多位來自不同國籍、不同食府的名 廚及廚藝學院學生廚師於 2021 年 10 月 19 日(星期二), 移師到本會康復中心,為本會超過 500 位服務使用者製作 愛心飯盒。在服務使用者品嚐美味豐盛佳餚的同時,亦感 受到廚師的愛心及專業。香港廚師協會並秉承過往傳統, 除了製作愛心飯盒,亦向服務使用者們送贈小禮物,讓他 們在疫情期間留下美好的回憶。

he Society is honoured to be invited by The Hong Kong Chefs Association and to be selected as one of the beneficiaries again. Even though the COVID-19 epidemic continues, the love and care of the members of The Hong Kong Chefs Association remain undiminished. Chefs from different nationalities and different restaurants, together with the trainee chefs from Culinary Institute came and prepared lunch boxes for more than 500 services users on 19 October 2021 (Tuesday) at FHS Rehabilitation Centre. Our service users felt the love and professionalism of the chefs while enjoying the delicious lunch boxes. Upholding the tradition, The Hong Kong Chefs Association not only prepared the lunch boxes, but presented gifts for our service users as well, their kindness left a wonderful memory to our service users even during this epidemic situation.